

*You may no longer see the sun,
but the sun will continue shining for you.*

Kevin Joseph Kearney

18.3.1935 (Boston, Massachusetts, USA)

– 2.1.2024 (Rheinfelden, Switzerland)

After a long and fulfilled life, my beloved husband of 66 years, our father, grandfather, great-grandfather, brother, uncle and dear friend has embarked on his last journey. We miss him very much.

Nach einem langen und erfüllten Leben und nach 66 Jahren Ehe hat mein geliebter Mann, unser Vater. Grossvater, Urgrossvater, Bruder, Onkel und lieber Freund seine letzte Reise angetreten. Wir vermissen ihn sehr.

Shirley Kearney-Stevens

Douglas Savage

Karin und Robert DeSantis-Kearney

Brian Kearney

Kristina and Patrick Jaillet-Kearney

Gerald and Eleanor Kearney

Mary Ellen Degan and Judy Nix

A celebration of Kevin's life will be held on 25th May 2024 (details to follow).

Kevin loved hiking in the mountains. In lieu of flowers please support the association Schweizer Wanderwege, 3007 Bern, post account CH48 0900 0000 4001 4553 5 (reference "Kevin Kearney").

Wir feiern das Leben von Kevin am 25. Mai 2024 (nähere Angaben folgen).

Kevin liebte es, in den Bergen zu wandern. Anstatt von Blumen bitten wir um Unterstützung der Schweizer Wanderwege, 3007 Bern, Postkonto CH48 0900 0000 4001 4553 5 (Vermerk «Kevin Kearney»).